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شماره

صفحه

روزنامه

سخنگوی اقتصادی دولت:

تحلیل این خبر  را در صفحه اول بخوانید

وزیر آموزش و پرورش:

و  آموزش  به  سیاسی  نگاه  نباید  گفت:  پرورش  و  آموزش  وزیر 
پرهیز  مسائل  این  از  دولت  این  در  و  باشد  داشته  وجود  پرورش 

شده است.
به گزارش ایلنا، رضا مرادصحرایی، در اولین جلسه از دوره جدید 
شورای عالی آموزش و پرورش، گفت: آماده سازی نقش راه سند 
تحول بنیادین و اجرای مدرسه ای سند به صورت ویژه مدنظر بوده 

و در حال پیگیری است. 
 وی در ادامه با اشاره به اینکه شورای عالی آموزش و پرورش دارای
۲۲ عضو است، افزود: سه نفر از اعضای شورای عالی باید به انتخاب 
شورای معاونان وزارت آموزش و پرورش از میان معلمان و مدیران 

باشد که اکنون این کار محقق شده است. 
حساسیت  کرد:  تصریح  جلسه،  این  در  پرورش  و  آموزش  وزیر 
نسبت به انتخاب افراد اهمیت بسیار دارد چراکه انتظار داریم ارتباط 

با بدنه آموزش و پرورش به ویژه در مدرسه را برقرار نماید. 
وی تاکید کرد: فرصت خدمت در شورای عالی آموزش و پرورش 
وظایف  تحقق  راستای  در  اهمیت  با  و  برکت  با  فرصت  یک 

راهبردی این شورا است. 
و  آموزش  عالی  شورای  وظایف  اهمیت  بر  تاکید  با  صحرایی 
شورای  مصوبات  تحقق  راستای  در  جدی  اهتمام  گفت:  پرورش، 

عالی درمجموعه وزارت آموزش و پرورش وجود دارد. 
وی در ادامه، افزود: نباید نگاه سیاسی به آموزش و پرورش وجود 

داشته باشد و در این دولت از این مسائل پرهیز شده است. 
بنابر اعلام مرکز اطلاع رسانی و روابط  عمومی وزارت آموزش و 

تلاش  باید  گفت:  ادامه،  در  مردمی  دولت  کابینه  عضو  پرورش، 
کرد به جای تصمیم گیری افراد، قانون در حوزه مسائل آموزش و 
پرورش تصمیم بگیرد که این مسئله قطعاً موجب رشد و بالندگی 

نظام تعلیم و تربیت در کشور خواهد شد. 
عالی  شورای  کرد:  تصریح  شورای،  این  وظایف  به  اشاره  با  وی 
آموزش و پرورش باید اتاق فکر مجموعه نظام تعلیم و تربیت در 

حوزه مسائل گوناگون آن، باشد. 
نظام  ارتباط  مسئله  افزود:  پایان،  در  پرورش  و  آموزش  وزیر 
در  مهارت آموزی  با  پرورش  و  آموزش  وزارت  مهارت آموزی 
وزارت علوم، تحقیقات و فناوری بسیار مهم بوده و انتظار می رود 
شورای عالی آموزش و پرورش به دنبال راه حل منطقی و مطلوب 

برای این دست از مسائل باشد.

معاون وزیر راه و شهرسازی:

ساخت ۲ میلیون و ۲۸۰ هزار واحد 
مسکونی در کشور آغاز شد

و  شهرسازی  و  راه  وزیر  معاون 
مدیرعامل سازمان مجری ساختمان ها 
و تاسیسات عمومی و دولتی گفت: 
و  میلیون   ۲ ساخت  اجرایی  عملیات 
۲۸۰ هزار خانه در استان های سراسر 

کشور آغاز شده است.
در  نبیان  علی  ایرنا،  گزارش  به 
آیین اهدای زمین به یکهزار و ۸۱۴ 
بویراحمد  و  کهگیلویه  پرجمعیت 
افزود: همچنین ۷۰ هزار قطعه زمین 
رایگان به خانواده های پرجمعیت در 
اختصاص  کشور  سراسر  استان های 

یافته است.
این  تأمین  برای  کرد:  تاکید  وی 
همت   ۷۰ مسکونی  زمین  میزان 
دولت  سوی  از  سرمایه گذاری 

سیزدهم صورت گرفته است.
از  حمایت  طرح  کرد:  بیان  وی 
پرجمعیت  خانواده های  مسکن 
حال  در  مهدوی  پویش  قالب  در 
اجراست و براساس این طرح دولت 
در تلاش است تا افزون بر واگذاری 
به منظور  زمین حمایت های دیگری 
خانواده ها  این  برای  سرپناه  تأمین 

انجام دهد.
و  شهرسازی  و  راه  وزیر  معاون 
مدیرعامل سازمان مجری ساختمان ها 

و تاسیسات عمومی و دولتی تصریح 
کرد: برای ساخت خانه همچنین پنج 
میلیارد و ۵۰۰ میلیون ریال تسهیلات 
طرح  مشمول  خانواده های  به  بانکی 

جوانی جمعیت تخصیص می یابد.
براساس  همچنین  کرد:  ابراز  نبیان 
قرار  گرفته،  صورت  برنامه ریزی 
است که شهرداری های سراسر کشور 
هزینه های  در  تخفیف  منظور  به 
ساخت مسکن با خانواده های مشمول 
طرح جوانی جمعیت همکاری کنند.

و  شهرسازی  و  راه  وزیر  معاون 
مدیرعامل سازمان مجری ساختمان ها 
با  دولتی  و  عمومی  تاسیسات  و 
خانه دار  به  کمک  اینکه  به  اشاره 
شعارهای  از  کم درآمد  اقشار  شدن 
تبلیغات  دوران  در  رئیس جمهور 
دولت  کرد:  تصریح  بوده،  انتخاباتی 
کارهای خوبی برای تحقق این وعده 

انجام داده است.

سخنگوی اقتصادی دولت گفت: به نظر می رسد با توجه به مذاکرات در شورای عالی کارمزد منطقه ای در سال ۱۴۰۳ در دستور کار نیست و 
اجرایی نخواهد شد.

به گزارش خبرنگار ایلنا، سید احسان خاندوزی سخنگوی اقتصادی دولت در نشست خبری خود درباره مزد منطقه ای گفت: اصل موضوع مزد 
منطقه ای یکی از ظرفیت های قانونی است که از دهه های قبل در ماده ۴۹ قانون کار وجود داشته است و به نظر می رسد با توجه به مذاکرات در 

شورای عالی کار در سال ۱۴۰۳ در دستور کار نیست و اجرایی نخواهد شد.

کرد  اعلام  آمریکا  رئیس جمهوری 
غزه  به  حمله  توقف  با  اسرائیل  که 
از  بخشی  عنوان  به  رمضان  ماه  در 
موافقت  آتش بس،  احتمالی  توافق 

کرده است.
آسوشیتد  از  نقل  به  ایلنا  گزارش  به 
رئیس جمهوری  بایدن«،  »جو  پرس، 
با  اسرائیل  که  کرد  اعلام  آمریکا 
رمضان  ماه  در  غزه  به  حمله  توقف 
احتمالی  توافق  از  بخشی  عنوان  به 

آتش بس، موافقت کرده است.
نزدیک  رمضان  »ماه  گفت:  بایدن 
است و بین اسرائیلی ها توافق شد که 
در ماه رمضان فعالیتی انجام ندهند تا 
به ما فرصت داده شود تا همه اسرا را 

آزاد کنیم.«
افزایش  به  توجه  با  که  بایدن گفت 

شمار غیرنظامیان در فلسطین، اسرائیل 
حمایت های  دادن  دست  از  خطر 

جهانی را به جان می خرد. 
شده  متعهد  اسرائیل  که  بایدن گفت 
خود،  عملیات  تشدید  از  قبل  است 
در  رفح  از  فلسطینیان  تخلیه  امکان 

جنوب غزه را فراهم کند.
بایدن گفت که توافقی اصولی برای 
زمان  در  طرف  دو  بین  آتش بس 

آزادی اسرا وجود دارد.

بایدن:

اسرائیل با توقف حملات طی ماه رمضان 
موافقت کرده است

واعظی:

روحانی را به خاطر شجاعتش در بیان 
حرف های مردم رد صلاحیت کردند

پیشین  رئیس جمهور  دفتر  رئیس 
آقای  قطعاً  گفت:  کشورمان 
و  علم  خاطر  به  را  روحانی 
نکردند،  رد  تخصصی  موضوعات 
بلکه به خاطر شجاعت و حرف های 
سیاسی که حرف های مردم است، 

رد کردند.
دفتر  رئیس  واعظی  محمود 
کشورمان  پیشین  رئیس جمهور 
ایلنا،  خبرنگار  با  گفت وگو  در 
روند  که  سؤال  این  به  پاسخ  در 
را  انتخابات  در  مردم  مشارکت 
گفت:  می کنید،  ارزیابی  چطور 
برای  که  است  این  بر  اعتقادمان 
تغییر  و  اصلاح  کشور،  در  تحول 
هیچ راهی غیر از مشارکت بالای 
مردم وجود ندارد. مشارکت بالای 
مردم، مشارکت در امور سرنوشت 
دیگر  طرف  از  است.  خودشان 
کشور،  وزارت  نگهبان،  شورای 
زمینه ای  باید  این ها  همه  و  دولت 
آینده شان  به  مردم  تا  کنند  فراهم 
اگر  که  بدانند  و  باشند  امیدوار 
رأی  صندوق  بیایند،  و  دهند  رأی 

می تواند همه مسائل را حل کنند.
در  حاضر  حال  در  افزود:  وی 
مشارکت  میزان  نظرسنجی ها 
کشور  کل  در  است.  پایین  بسیار 
امیدواریم  است،  درصد   ۳۰ حدود 

بیاورند  وجود  به  را  خوبی  شرایط 
که  کاری  آن  نگهبان  شورای  اما 

باید می کرد را نکرد.
شد:  یادآور  سیاسی  فعال  این 
می توانستند  که  کسانی  از  خیلی 
سر  را  مردم  و  بیایند  انتخابات  در 
الان  بیاورند،  رأی  صندوق های 
به  مناسبی  فضای  امیدوارم  نیستند. 

وجود بیاید و مردم بیشتر بیایند.
این سؤال که  به  پاسخ  در  واعظی 
حسن  ردصلاحیت  از  شما  تحلیل 
مجلس  انتخابات  در  روحانی 
نظر  به  گفت:  چیست،  خبرگان 
است،  عجیبی  اتفاق  خیلی  من 
حالا  از  که  خبرگانی  مجلس  در 
یک  آنها  اکثریت  است  معلوم 
تفکر  چهار  تا  سه  دارند،  را  تفکر 
نپذیرفتند.  هم  را  خودشان  از  غیر 
خاطر  به  را  روحانی  آقای  قطعاً 
موضوعات  و  علمی  صلاحیت 
تخصصی رد نکردند، بلکه به خاطر 
که  سیاسی  حرف های  و  شجاعت 

حرف های مردم است، رد کردند.

سخنگوی وزارت خارجه قطر:

به نتایج گفت و گوها درباره غزه 
خوشبین هستیم

قطر گفت:  سخنگوی وزارت خارجه 
به نتایج گفت و گوها برای برقراری 
هستیم  خوشبین  غزه  در  بس  آتش 
ذکری  قابل  نتیجه  به  تاکنون  ولی 

نرسیده ایم.
الجزیره،  شبکه  از  ایرنا  گزارش  به 
ابراز  با  الانصاری«  محمد  »ماجد 
امیدواری برای برقراری آتش بس در 
باید  افزود:  ممکن،  زمان  سریع ترین 
مبارک  ماه  رسیدن  فرار  از  پیش  تا 
و  یابیم  دست  بس  آتش  به  رمضان 

نشست ها در این زمینه ادامه دارد.
الانصاری در ادامه با بیان اینکه ورود 
کمک های انسان دوستانه به نوار غزه 
جهانی  جامعه  و  است  یافته  کاهش 
مسئله  این  به  واضح  شکل  به  باید 
مرتبط  دلیل  کرد:  اظهار  کند،  ورود 
کردن کمک های انسانی به مذاکرات 

غیرقابل درک است.
در  انسانی  نیازهای  کرد:  تاکید  وی 
برای  باید  و  است  زیاد  بسیار  غزه 
کمک ها  این  محدودیت  بدون  ورود 

به رژیم صهیونیستی فشار وارد شود.
قطر  خارجه  وزارت  سخنگوی 
تصریح کرد: از تلاش های تشکیلات 
حیات  تأمین  برای  خودگردان 
فلسطین و دفاع  برای ملت  عزتمندانه 

از حقوق آن حمایت می کنیم.
توافق  ضرورت  بر  افزود:  الانصاری 
فلسطینی ها برای تشکیل حکومتی که 
نماینده همه ملت فلسطین باشد تاکید 

می کنیم.
رویترز  خبرگزاری  ایرنا،  گزارش  به 
به نقل از منابع آگاه نوشت که جنبش 
رژیم  پیشنهادی  پیش نویس  حماس، 
مذاکرات  انجام  برای  را  صهیونیستی 
پاریس  در  است  قرار  که  بس  آتش 

برگزار شود دریافت کرده است.
این  اساس  بر  که  اعلام کرد  رویترز 

به  نظامی  عملیات  تمامی  پیش نویس، 
به  و  می شود  متوقف  روز   ۴۰ مدت 
در  صهیونیست  اسیر  یک  هر  ازای 
غزه، ۱۰ اسیر فلسطینی مبادله می شوند.
طرح  اساس  بر  که  گفتند  منابع  این 
و  بیمارستان ها  پیشنهادی،  بس  آتش 
و  می شوند  تعمیر  غزه  در  نانوایی ها 
روزانه ۵۰۰ کامیون حامل کمک های 

بشردوستانه وارد نوار غزه می شود.
بودند  داده  گزارش  رسانه ها  پیش تر 
پاریس  نشست  در  اسرائیل  رژیم  که 
با چند »بند« که بخشی از چارچوب 
آزادی  و  غزه  در  بس  آتش  توافق 
 ۴۰۰ آزادی  جمله  از  است  اسیران 
آوارگان  تدریجی  بازگشت  و  اسیر 
فلسطینی به شمال غزه موافقت کرده 

است.
پیش از این نیز »اسامه حمدان« عضو 
اسلامی  مقاومت  جنبش  سیاسی  دفتر 
شبکه  با  گو  و  گفت  در  )حماس( 
بود که طرف  تاکید کرده  »العربی« 
اسرائیلی از موافقت با پیش نویس ارائه 
خودداری  متحده  ایالات  توسط  شده 

کرده است.
که  داد  ادامه  حماس  مقام  این 
تعداد  و  آمریکا  توافق  پیش نویس 
حیله  تبادل،  برای  نظر  مورد  اسرای 
پیش نویس  و  است  اشغالگر  رژیم 
پاریس یک پیشنهاد آمریکایی است 
و هدف آن حفظ آبرو و زمان خریدن 
حمله  برای  تا  است  تل آویو  برای 

جدید آماده شود.
گزارشی  در  پیشتر  نیز  العربیه  شبکه 
قطر  پایتخت  دوحه  که  کرد  اعلام 
میزبان دور جدیدی از گفت و گوها 
با  که  بود  غزه  در  بس  آتش  درباره 
صهیونیستی  رژیم  نمایندگان  حضور 
و نمایندگان حماس و میانجی هایی از 

قطر، مصر و آمریکا برگزار شد.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شهرداری منطقه ۱۰ 
شیراز شهرام سبزیان فرد در

هدف  با  خدمت  میز  این  گفت:  ده  منطقه  شهرداری  خدمت  میز 
پاسخگویی به شهروندان و رفع مشکلات آنان در حوزه شهرسازی و 

معماری برگزار شده است.
شهرام سبزیان فرد اظهار داشت: شهرداری منطقه ده در مجاورت حریم 
قرار گرفته که این امر باعث شده سلسله مشکلاتی برای شهروندان در 

حوزه های مختلف حادث شود.
او با بیان اینکه همکاری راه و شهرسازی در حل چالش ها مؤثر خواهد 
بود، اظهار داشت: مدیریت شهری با تعیین تکلیف این اراضی می تواند 

خدمات منسجم تری را به شهروندان ارائه کند.
بر  مبنی  شهروندان  درخواست های  از  بخشی  کرد:  خاطرنشان  وی 
مطالعات  اساس  بر  حوزه  این  در  که  است  اراضی  کاربری  تغییر 
 ۵ ماده  قانونی در کمیسیون  معماری و ضوابط  معاونت شهرسازی و 

تصمیم گیری خواهد شد.
سبزیان فرد با تاکید بر این موضوع که شهرداری منطقه ۱۰ شیراز نگاه 
ویژه به تأمین سرانه های خدماتی در بخش های فضای سبز، آموزش، 
این فضاها  درمانی و خدماتی دارد، اظهار داشت: پیش بینی و اجرای 

نقش ارزنده ای در رفاه شهروندان و مرغوبیت منطقه دارد.
او با بیان اینکه تمهیداتی برای مدیریت آبراه ها در دستور کار است، 
گفت: همکاری مضاعف با مجموعه آب منطقه ای فارس در این حوزه 

راهگشا خواهد بود.
معاون معماری و شهرسازی شهرداری شیراز با اشاره به برگزاری میز 
خدمت در شهرداری منطقه ده شیراز نیز اظهار کرد: برپایی میز خدمت 
دستور  در  مردمی  درخواست های  و  مطالبات  به  رسیدگی  منظور  به 
کار معاونت شهرسازی و معماری شهرداری شیراز قرار دارد و تلاش 
می کنیم تا این میز خدمت در تمام مناطق یازده گانه شهرداری برگزار 

شود.
رویکردهای  از  یکی  شهروندان  مشکلات  رفع  قلندری گفت:  مهدی 

جدی مدیریت شهری است.
وی افزود: عدم اطلاع از قوانین شهرسازی و معماری از جمله مشکلات 
مهم شهروندان به شمار می رود که تلاش هستیم تا با کمک رسانه ها 
بتوانیم بسیاری از قوانین را در قالب برنامه های فرهنگی به شهروندان 

اطلاع دهیم.
کمالی، عضو ناظر شورا در شهرداری منطقه ده شیراز نیز، اظهار کرد: 
تاکنون دوبار از شهرک های سطح شهرداری منطقه ده بازدید به عمل 

آمده و مشکلات این محلات احصا شده است که با اقدامات شهردار 
بیش از ۷۰ درصد این مشکلات بر طرف شده است.

عضو ناظر شورا در شهرداری منطقه ده شیراز گفت: این منطقه دارای 
مناطق حاشیه ای فراوانی است که خیلی از این مشکلات مربوط به در 
حریم بودن اراضی شهروندان بود که تلاش نمودیم با تصمیمات منطبق 

در چارچوب قانونی آنان را رفع کنیم.
کمالی برگزاری میزهای خدمت اقدامی مؤثر در جهت رفع مشکلات 
عنوان یک عضو شورا، خواهان  به  اظهار کرد:  و  دانست  شهروندان 
برگزاری هر چه بیشتر این میزهای خدمت با حضور معاونین مختلف 
شهردار محترم هستم زیرا خیلی از مشکلات در همین میزهای خدمت 

رفع می شود.
از  تقدیر  ضمن  شیراز  شهرداری  معماری  و  شهرسازی  کل  مدیر 
تلاش های شهردار منطقه در راستای برگزاری این میز خدمت، اظهار 
به صورت  نظر می رسد که در چنین جلساتی که مشکلات  به  کرد: 
موضوعی مطرح می گردد، خیلی زود با حضور مسئولین مربوطه قابل 

حل است.
جلسه  همین  در  مشکلات  از  بسیاری  به حل  اشاره  با  میرزایی  فرزاد 
امروز، گفت: اما تعدادی از مشکلات نیاز به بررسی و تحقیق بیشتری 
داشتند که پس از بررسی پاسخی منطقی به ارباب رجوع داده خواهد 

شد.
در  شهروندان  مشکلات  حل  در  را  شهرداری  و  شورا  رویکرد  وی 
چارچوب قانون دانست و افزود: معتقدم که بسیاری از مشکلات در 
حوزه شهرسازی باید در همان منطقه رفع شود تا ارباب رجوع مجبور 
به مراجعه به حوزه معاونت شهرسازی و معماری نباشد که این کار با 
تفویض اختیار بیشتر به مدیران شهرسازی مناطق امکان پذیر خواهد 

بود.

شهردار منطقه 10 شیراز:

رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهرداری شیراز گفت: از یک ماه 
قبل تاکنون بیش از ۳۰۰ هزار اصله نهال توسط شهرداری شیراز در شهر 

و ارتفاعات آن کاشته شده است.
 سرویس خبری / خدیجه غضنفری: حمید کشتکار در بوستان مادر با 
اشاره به فرمایش مقام معظم رهبری برای کاشت یک میلیارد اصله نهال 
در کشور در جمع خبرنگاران گفت: بر اساس این طرح قرار بود امسال 
این زمینه از یک ماه  نهال در کشور کاشته شود در  یک میلیارد اصله 

گذشته کاشت ۳۰۰ هزار اصله نهال به عهده این سازمان گذاشته شد.
رئیس، سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهرداری شیراز افزود: اگرچه 
این اقدام کار بزرگی بود اما از یک ماه قبل برنامه عملیاتی برای کمربندی 
شیراز آغاز شد و طبق برنامه باید ۲۰۰ هزار نهال در ارتفاعات اطراف 
شهر شیراز و ۱۰۰ هزار نهال نیز در خود سطح شهر کاشته می شد اما پیش 

از این نهال کاشته شده است.
کشتکار گفت: در همین راستا تعداد نهال های کاشته شده در شهر به بیش 
از ۱۵۰ هزار اصله رسیده است که بیش از این مقدار درنظر گرفته شده و 

در همه نقاط، شهر شاهد کاشت نهال بودیم.
 رئیس سازمان سیما منظر و فضای سبز شهرداری شیراز از آغاز کاشت
۳ میلیون بذر در کمربند سبز شیراز خبر داد و گفت: با توجه به باران 

اخیر امیدواریم این بذرها به ثمر بنشیند.
کشتکار با اشاره به کاهش بارندگی امسال در شیراز، ادامه داد: با توجه به 
این موضوع سعی کردیم از گیاهان بومی و کم آب برتر ازجمله، انجیر 
کوهی، بادام کوهی، زیتون تلخ و خوراکی و درختان و نهال های بومی 

منطقه استفاده کنیم.
رئیس سازمان سیما منظروفضای سبز شهرداری شیراز با اشاره به برگزاری 

این مراسم گفت: با توجه به نزدیک شدن به روز منابع طبیعی سعی کردیم 
این مراسم را به صورت نمادین و به منظر شب شهدا برگزار کنیم که در 
این مراسم ۵ هزار نهال به دست مادران شهدا، بسیجیان و سبزبانان در محل 

پارک مادر کاشته خواهد شد.
قاسمی رئیس بسیج ادارات فارس، نیز گفت: امروز فقط کاشت نهال را 
داریم و برنامه اصلی ما روز درختکاری برگزار می شود که این کار در 

راستای کاشت یک میلیارد نهال است.
 بر اساس این گزارش با حضور تعدادی از مسئولان ذی ربط با کمک 

جمعی از پاکبانان کاشت نهال در بوستان مادر انجام شد.
گفتنی است تعدادی از این نهال ها با پلاک هایی به نام شهدا توسط سازمان 
زیبا منظر فضای سبز شهرداری شیراز کاشته شد همچنین از مادر شهیدان 

سلطانی و فهیمی تقدیر شد.

رئیس سازمان سیما منظر و فضای سبز شهری شهرداری شیراز خبر داد؛


